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AIG Insurance Hong Kong Limited
7/F, One Island East, 18 Westlands Road,
Island East, Hong Kong

American International Group, Inc. (AIG) is a leading global insurance organization. 
AIG member companies provide a wide range of property casualty insurance, life insurance, 
retirement solutions, and other financial services to customers in approximately 80 countries and 
jurisdictions. These diverse offerings include products and services that help businesses and 
individuals protect their assets, manage risks and provide for retirement security. AIG common 
stock is listed on the New York Stock Exchange.

Additional information about AIG can be found at www.aig.com |
YouTube: www.youtube.com/aig | LinkedIn: www.linkedin.com/company/aig
These references with additional information about AIG have been provided as a convenience, 
and the information contained on such websites is not incorporated by reference herein.

AIG is the marketing name for the worldwide property-casualty, life and retirement, and general 
insurance operations of American International Group, Inc. For additional information, please 
visit our website at www.aig.com. All products and services are written or provided by 
subsidiaries or affiliates of American International Group, Inc. Products or services may not be 
available in all countries and jurisdictions, and coverage is subject to underwriting requirements 
and actual policy language. Non-insurance products and services may be provided by 
independent third parties. Certain property-casualty coverages may be provided by a surplus 
lines insurer. Surplus lines insurers do not generally participate in state guaranty funds, and 
insureds are therefore not protected by such funds.

美國國際集團 (AIG) 為全球保險業界之翹楚。建基於100年的經驗，時至今日AIG
成員公司為80多個國家和地區的客戶提供廣泛的財產保險、人壽保險、退休
產品及其他金融服務。這些多樣的產品及服務幫助企業和個人保護其資產、管理
風險和提供退休保障。AIG的股票在紐約證券交易所上市。

美亞保險香港有限公司為美國國際集團 (AIG) 成員。

本公司相關資料，詳列於本公司網站 www.aig.com 
YouTube: www.youtube.com/aig | LinkedIn: www.linkedin.com/company/aig

AIG為美國國際集團之全球產物保險、壽險與退休險及保險營運之行銷品牌。
更多有關資訊，請造訪集團網站www.aig.com。美國國際集團的各項保險產品與服
務 是 透 過 其 子 公 司 或 關 係 企 業 提 供 ， 但 並 非 於 所 有 國 家 及 地 區 皆 有 提 供 ，
且實際承保範圍應以保單條款為準。非保險之產品與服務可能由獨立第三方
提供。特定財產傷害承保可能由其他保險公司提供，而該類公司一般不參與國家
擔保資金，因此受保人不受該類資金保護。

This brochure provides only a summary of the policy benefits and does not constitute any part of 
the insurance contract. Coverage under the policy shall be subject to the terms, conditions and 
exclusions of the policy. A copy of policy is available from AIG Insurance Hong Kong Limited.

本 單 張 僅 提 供 保 單 摘 要 ， 並 不 構 成 保 險 合 約 的 一 部 份 。 有 關 保 單 條 款 及
不承保事項請參看保單條款及細則。如需要保單條款及細則，歡迎向美亞保險香
港有限公司索取。

美亞保險香港有限公司
香港港島東華蘭路18號港島東中心7樓
CS Hotline 客戶服務熱線 :（852)3666 7033
Fax 傳真:(852)2832 9514
Website 網址: www.aig.com.hk

汽車保險

Designed to give you  全心為您呈獻

Added Protection • Added Value • Added Confidence
更具保障 • 更有價值 •令您更有信心的保險產品

Application Email 投保專用電郵 : app.hk@aig.com
(Not for inquiry or customer service不能作查詢或
客戶服務用途)

Amend Your Policy
更改保單資料

Make a Claim
申請索償 

Auto Insurance



Third Party Only Comprehensive

Feel safe with us
We know a good car is smooth, safe, easy to operate and 
trustworthy. We also know a good insurance product gives 
you peace of mind and confidence to be on the roads.
Driving a good car is just not enough. Insure with AIG to 
complete your driving experience as we provide you the 
safest protection onthe roads against any unforeseen 
accidents.

投保我們令您安心
我們明白一輛好車是令您感覺安全、駕駛暢順、容易操控和值得
信 賴 。 我 們 也 理 解 一 份 好 的 保 險 產 品 能 令 您 於 駕 駛 路 上 無 憂
無慮，勇往直前。投保AIG能讓您及心愛驕車得到最滿意和稱心的
保障，令您無懼路上任何意外，令您的駕駛經驗錦上添花。

How many plans I can choose from?
There are two plans for motor insurance. 

有哪些計劃可供選擇？
兩種汽車保險可供選擇。

How to Purchase?
• Contact AIG directly at 3666 7033 (Mon-Fri, 9am-5:30pm)
• Go to www.aig.com.hk and buy instantly 

購買途徑
· 聯絡AIG客戶服務熱線3666 7033
 (  星期一至五，早上9:00 至下午5:30)
· 登上網址 www.aig.com.hk 立即選購

為何選擇 AIG
憑我們專業的風險分析管理及穩健的財務根基，盡力協
助客戶減低對未來的憂慮，務求能成為客戶心中最有價
值的保險公司。

A Thrid Party Only 
motor insurance plan 

which cover Third Party 
Property Damage & 

Bodily Injuries.

A comprehensive motor 
insurance plan which cover 

Own Damage ,Medical 
Expenses, Third Party 

Property Damage & Bodily 
Injuries, Roadside 

Assistance, Windscreen 
Protection, Hire Car, etc

第三者汽車保險

第三者汽車保險計劃包
括：第三者財物損失及
人身傷亡。

新增
保障

• 全新汽車首年以新換舊
• 遺失車匙
• 無索償折扣保障
•［零］折舊維修零件
  （車齡三年內）

Why Choose AIG?
Because we aspire to be our client’s most valued insurer and 
we seek to reduce our client’s fear of the future and 
empowering them through our risk expertise and financial 
strength. And AIG is the world’s largest nonlife insurer by 
market capitalization.

一個全面的汽車保險計劃包括
汽車損毀、醫療費用、第三者
財物損失及人身傷亡、路邊故
障支援服務、擋風玻璃保障、
租車服務等。

Newly
Added
Benefits

• “New for Old Cover” for brand 
  new registered car
• Loss of Car Keys
• No Claim Discount Protection
• Nil Depreciation on Spare Parts 
  for vehicles less than 3 years

汽車全保



  網上直接購買 
Buy Direct Online

www.aig.com.hk

Coverage Summary 

Third Party Only

保障簡介

Maximum limit (HK$)
最高限額（港幣$）

Own Damage
自身汽車損毁   

N/ A
不適用

N/ A
不適用

N/ A
不適用

N/ A
不適用

N/ A
不適用

N/ A
不適用

N/ A
不適用

Yes
適用

$500 Per Day
每日$500

Yes
適用

Up to SI
投保額

Third Party Property Damage
第三者財物損失 

Third Party Bodily Injury
第三者死亡或身體受傷

Medical Expenses
醫療費用

New for old Cover  in Year 1
全新車首年以新換舊保障

Rental Car : 7 Days
�天租車保障

Windscreen Protection
擋風玻璃保障

No Claim Discount Protection
無索償折扣保障

24 Hour Roadside Assistance
��小時路邊緊急援助

$2,000,000 $2,000,000

$100,000,000 $100,000,000

$2,000

$4,000

$50,000 or 15% of 
sum insured,

whichever is the less
港幣$50,000或投保額之

15%，以較少者為準

This brochure provides only a summary of the policy benefits. Coverage under the 
policy shall be subject to the terms, conditions and exclusions of thePolicy. 
Please go to www.aig.com.hk to download a copy of the policy wording.
本單張僅提供保單摘要，有關保單條款及不承保事項請參看保單條款及細則。
如需要保單條款及細則，請登上www.aig.com.hk下載保單。

第三者汽車保險
Comprehensive

汽車全保

N/ A
不適用

Yes
適用

Loss of Car Keys
遺失車匙

Nil Depreciation On Spare 
Parts (Vehicle age less than 
3 years) 「零」折舊維修零件
（車齡三年內）

$2,000

N/ A
不適用




